
   J.nr. 2010-238-0124

   Dato:23. november 2010

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 148 af 11. november 
2010. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Sø-
gaard-Andersen (SF).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Susanne Reinholdt Andersen

                         

Skatteudvalget 2010-11
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 148
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: Hvordan vil ministeren sikre, at der bliver foretaget ”hovedrengøring” i punkt-
afgifterne, som der tilsyneladende er bred enighed om, jf. Magasinet PENGE på DR1 den 
10. november 2010?

Svar: 

Der foregår i øjeblikket en gennemgang af en række afgiftslove med henblik på at klarlæg-
ge muligheder for at få punktafgiftslovene forenklet på en sådan måde, at området opleves 
som et mere logisk opbygget og sammenhængende retsområde end tilfældet er i dag. De 
uhensigtsmæssigheder som blev påpeget i Magasinet PENGE på DR1 den 10. november 
2010 vil også indgå i denne proces.


